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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 14. června 2023 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Kühnová, dr. Benek, dr. Křížová, dr. Coufal, 

Mgr. Prchalová, Mgr. Skoupilová, Bc. Hatriková, Bc. Habiňáková 

Omluveni:  

Hosté: doc. Kříž, doc. Trojovský, Ing. Kostrová, Ing. Jakubík, prof. Musílek, 

doc. Musílek 

 

Program: 

 

1. Rozpočet PřF UHK na rok 2023 

2. Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2022 

3. Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2022 

4. Různé 

 
 
Dr. Studnička přivítal přítomné a konstatoval, že jsou přítomni všichni členové 
Akademického senátu PřF UHK, senát je tedy usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné 
s programem dnešního zasedání a stanovil skrutátorku Bc. Ilonu Lankašovou.   
 
K bodu 1) Rozpočet PřF UHK na rok 2023 

Dr. Studnička předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi. Doc. Kříž promítl přítomným 
návrh rozpočtu PřF UHK, tento okomentoval. Informaci ohledně tvorby rozpočtu 
přítomným prezentovala Ing. Kostrová. Dále pan děkan představil přítomným tajemníka 
fakulty Ing. Martina Jakubíka, který byl do funkce tajemníka jmenován k 1. červnu 2023.  
Dále pan děkan promítl tabulku rozdělování finančních prostředků mezi součásti, poté 
promítl rozpočet kateder fakulty a tento okomentoval.  Dr. Studnička otevřel diskusi, do 
níž se přihlásila dr. Kühnová s dotazem ohledně vyplácení rychlých peněz, na dotaz 
odpověděl pan děkan, že se budou vyplácet z kateder, nikoliv děkanátu jako doposud. 
Dále se dotázala na fondy P, když jsou studenti naši i PdF, k tomu pan děkan dodal, že 
nezáleží, čí jsou studenti, my je učíme, tak počítáme náš KEN. Mgr. Prchalová se dotázala 
na kolonku odměn u chemie, kde je 0 (nula), zda se nejedná o chybu, na to pan děkan 
odpověděl, že uvedený údaj je správný. Prof. Musílek se dotázal, jak se započítává 
normalizovaný H-index, pan děkan odpověděl, že do dělení motivační části DKRVO 
vstupuje normalizovaný H-index 3 roky. Prof. Musílek se dále dotázal pana tajemníka, zda 
by mohl v rámci průběžného krácení rozpočtu fakulty vypracovat analýzu nákladů a 
možnosti úspor, Ing. Jakubík sdělil, že ano. Mgr. Prchalová se dotázala na jak dlouho je 
fixovaný příspěvek ministerstva (tedy, jak dlouho se ještě nebudou započítávat reálné 
počty přepočtených studentů), pan děkan sdělil, že zatím je stále fixovaný, dle informací 
z ČKR i Asociace děkanů přírodovědných fakult se zrušení fixace v nejbližších letech nedá 
očekávat.  
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O schválení Rozpočtu PřF UHK na rok 2023 bylo hlasováno:  
 
 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
 
Na základě výsledků hlasování byl Rozpočet PřF UHK na rok 2023 schválen. 
  
 
K bodu 2) Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2022 

Dr. Studnička předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi, který přítomné s obsahem 

předložené Výroční zprávy o činnosti za rok 2022 seznámil. Poté otevřel diskusi, do níž 

se nikdo nepřihlásil. 

 

O schválení Výroční zprávy PřF UHK o činnosti za rok 2022 bylo hlasováno:  

 

 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  

 

Na základě výsledku hlasování byla Výroční zpráva PřF UHK o činnosti za rok 2022 

schválena 
   
 
K bodu 3) Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2022 

Dr. Studnička předal slovo paní tajemnici Ing. Kostrové. Ing. Kostrová přítomným 
dokument promítla a následně jej podrobně okomentovala. Poté otevřela diskusi, do níž 
se přihlásila dr. Kühnová, sdělila, že vloni jsme platili podíl na rekonstrukci FF, letos 
budeme platit příspěvek na rekonstrukci budovy C, k tomu dodal pan děkan, že nám 
přispěje Rada Královéhradeckého kraje 45 miliony a Rada Magistrátu města Hradce 
Králové 15 milionů Kč. Přínosem budou finance, které vynakládáme na placení pronájmů. 
Prof. Musílek se dotázal na stav stipendijního fondu, jak můžeme podporovat Ph.D. 
studenty, k tomu dodal pan děkan, že finanční prostředky nám bohužel nestačí, 
ministerstvo nám dává finance pouze na 10 měsíců, připravuje se novela financování 
studentů Ph.D., zatím nelze zlepšení financování doktorandů očekávat.  Mgr. Prchalová se 
dotázala, jestli je známo, jak doktorandy podporují ostatní fakulty, pan děkan odpověděl, 
že tento stav zjistí a na příštím zasedání podá informace, dále se dotázala, odkud do 
stipendijního fondu finanční prostředky přicházejí, na to odpověděl doc. Musílek, že 
v největší míře se jedná o poplatky za nadstandardní dobu studia, i toto se má změnit 
novelou VŠ zákona.  
 
O schválení Výroční zprávy PřF UHK o hospodaření za rok 2022 bylo hlasováno:  
 
 pro: 9   proti: 0  zdržel se: 0  
 
Na základě výsledku hlasování byla Výroční zpráva PřF UHK o hospodaření za rok 2022 
schválena. 
 
K bodu 4) Různé 

Bc.  Habiňáková se dotázala na okruhy otázek ke SZZ, k tomu sdělil doc. Musílek, že okruhy 

otázek jsou stanoveny již v akreditační žádosti. Bc. Habiňáková sdělila, že u SZZ na katedře 
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biologie nastal problém, kdy u SZZ byly jiné okruhy otázek, doc. Musílek sdělil, že situaci 

prověří. 

 

 

 

 

Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 14. června 2023: 

 
1) Schválil rozpočet PřF na rok 2023 

2) Schválil Výroční zprávu o činnosti PřF za rok 2022 

3) Schválil Výroční zprávu o hospodaření PřF za rok 2022 

 
O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:   9 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
Na základě výsledku hlasování bylo Usnesení z jednání schváleno. 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                RNDr. Filip Studnička, Ph.D.   

předseda AS PřF UHK 


